
 

 

Zápisnica zo zasadnutia Komisie športu Miestneho zastupiteľstva mestskej 

časti Bratislava – Petržalka dňa 6. júna 2023 

 

Prítomní: P. Lošonský (predseda komisie – príchod 15:50), I. Halmo, A. Kalina, M. Berta, L. 

Čerhitová, S. Horínek 

Ospravedlnená: G. Fulová 

Tajomník: D. Pavlík (referát komunikácie) 

Hostia a prizvaní: podľa prezenčnej listiny 

Začiatok rokovania: 15:30 

Koniec rokovania: 16:50 

 

2. Pasportizácia športových plôch v areáloch ZŠ – informačný materiál / Anna 

Všetečková, referát investičných činností 

Vzhľadom na neskorší príchod predsedu komisie odštartovalo zasadnutie predstavením bodu 

číslo 2, ktorý mal byť členmi a členkami komisie vzatý iba na vedomie. 

Anna Všetečková z referátu investičných činností predstavila materiál, v rámci ktorého 

zmapovala športové plochy v areáloch 11 základných škôl v správe mestskej časti Bratislava-

Petržalka.  

Predstavila formu spracovania materiálu na príklade jednej zo škôl. Ide podľa nej 

o dynamicky vyvíjajúci sa materiál v čase, predstavila teda stav k 1. júnu a materiál bude 

aktualizovať.  

Neposlanec Horínek navrhol, aby finálny materiál šiel aj riaditeľom škôl, Všetečková 

potvrdila, že to tak bude. Neposlanec Berta poukázal pri nedostatkoch na zlý prístup 

k oválom, ako príklad uviedol ZŠ Dudova, kde chýba miesto na prezutie sa, resp. je možné sa 

dostať na ovál len za cenu mokrej obuvi. Všetečková reagovala, že pri ZŠ Dudova prebieha 

projektová dokumentácia na revitalizáciu celého areálu vrátane spevnených plôch 

(chodníkov). Pri ZŠ Lachova bol chodník taktiež súčasťou nákresov, zatiaľ ale zrealizovaný 

nebol. Všetečková preverí, prečo sa tak stalo.  

UZNESENIE: 



Komisia športu berie na vedomie materiál Pasportizácia športových plôch v areáloch ZŠ. 

HLASOVANIE: 

ZA: 5 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

NEHLASOVAL: 0  

Uznesenie bolo schválené. 

 

3. Návrh na prenájom častí športového areálu ZŠ Dudova pre 1.slovenský školský 

lukostrelecký klub Petržalka, o.z., ako prípad hodný osobitného zreteľa / Viktor 

Baumann, referát správy miestneho majetku 

Svoje tri materiály následne predstavil vedúci referátu správy miestneho majetku Viktor 

Baumann. V rámci materiálu k prenájmu časti areálu ZŠ Dudova predstavil jednotlivé cenové 

relácie pri prenájme telocvične, skladu či areálu školy. Už aj za účasti predsedu komisie sa 

následne pristúpilo k hlasovaniu, vzhľadom na neprítomnosť pri prezentovaní bodov 3 a 4 sa 

p. Lošonský hlasovania zdržal. 

UZNESENIE: 

Komisia športu odporúča Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka 

schváliť ako prípad hodný osobitného zreteľa v zmysle § 9a, ods. 9 písm. c) zákona 

č.138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, nájom nebytových priestorov – 

veľká telocvičňa a sklad o výmere 21 m2,  nachádzajúci sa  v objekte Základnej školy 

Dudova 2, súp.č.1640,  851 02 Bratislava, a časť školského areálu na pozemku parc.č.956, v 

k.ú. Petržalka, zapísaný na LV č. 4550 v prospech vlastníka: Mestská časť Bratislava-

Petržalka, za účelom vykonávania športovej činnosti zameranej na lukostreľby detí, mládeže, 

dospelých a dôchodcov na dobu určitú do 31.12.2027,  za cenu  

a) 8,00 €/m2/rok prenajatej plochy skladu,    

b) veľká telocvičňa za cenu 10,00 Eur/hod., za 7,5 hod./týždenne, v mesiacoch     október-

marec,   

c) areál školy za cenu 6,00 Eur/hod., za 4,5 hod./týždenne v mesiacoch apríl-september 

celkovo za 27,00 Eur/týždenne (slovom dvadsaťsedem eur), pričom cena služieb a energií 

bude stanovená pomerom prenajatej plochy k celkovej ploche objektu školy. 

 

Predmetný nájom je prípadom hodným osobitného zreteľa s poukazom na čl. 6, bod 17 Zásad 

hospodárenia a nakladania s majetkom mestskej časti Bratislava-Petržalka a s majetkom 

zvereným jej do správy hlavným mestom SR Bratislavou, podľa ktorého sa za prípad hodný 

osobitného zreteľa považuje aj iný nájom, ako je uvedený v bode 15 tohto článku zásad, o 



ktorom takto rozhodne miestne zastupiteľstvo potrebnou väčšinou a bude jasne zdôvodnený 

jeho význam pre mestskú časť jej obyvateľov alebo iný všeobecne rešpektovaný verejný 

záujem, ktorým je v tomto prípade využitie pozemku na podporu organizovanej športovej 

aktivity mládeže. 

Zmluva o nájme bude podpísaná do 90 dní od schválenia uznesenia v miestnom 

zastupiteľstve. V prípade, že nájomná zmluva v tejto lehote nebude nájomcom podpísaná, toto 

uznesenie stratí platnosť.  

HLASOVANIE: 

ZA: 5  

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 1 

NEHLASOVAL: 0  

Uznesenie bolo schválené. 

 

4. Návrh na predĺženie nájmov častí pozemkov pre Športové zariadenia Petržalky s.r.o.,  

ako prípad hodný osobitného zreteľa / Viktor Baumann, referát správy miestneho 

majetku 

Daný materiál predstavoval podľa predkladateľa splnenie formálnej podmienky na to, aby 

ŠZP mohli disponovať s pozemkami alebo žiadať o príspevky a dotácie z rôznych fondov. 

Pripravený nájomný vzťah by bol podľa Baumanna čisto formalitou so symbolickými 

nájmami. 

UZNESENIE: 

Komisia športu odporúča Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka 

schváliť Návrh na predĺženie nájmov častí pozemkov pre Športové zariadenia Petržalky 

s.r.o.,  ako prípad hodný osobitného zreteľa. 

HLASOVANIE: 

ZA: 5  

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 1 

NEHLASOVAL: 0  

Uznesenie bolo schválené. 

 

5. Návrh na prenájom častí športového areálu ZŠ Pankúchova pre FC Petržalka 

družstvo, ako prípad hodný osobitného zreteľa / Viktor Baumann, referát správy 

miestneho majetku 



Baumann uviedol, že všetky tri prezentované materiály sú v štádiu rozpracovanosti. Na daný 

nájom nebola obdržaná žiadosť, MČ to však má mať pripravené do času konania 

zastupiteľstva. Poslanec Kalina (zástupca FC Petržalka) následne na komisii avizoval, že sa 

klub FC Petržalka vzdal odvolania k stavbe haly na Pankúchovej.  

UZNESENIE: 

Komisia športu odporúča Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka 

schváliť ako prípad hodný osobitného zreteľa v zmysle § 9a, ods. 9 písm. c) zákona 

č.138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, prenájom tréningovej plochy pre 

futbal nachádzajúci sa v areáli Základnej školy Pankúchova, Pankúchova 4, Bratislava, PSČ 

851 04, SR, IČO: 31781853, na časti pozemku reg. „C“ KN, parc. č. 347 – zastavané plochy a 

nádvoria, o výmere ....... m2, s umiestnením podľa pôdorysu, ktorý je prílohou tohto 

uznesenia, z celkovej výmery pozemku 46 746 m2, v k.ú. Petržalka, zapísaného na LV č. 

4550 v prospech vlastníka: Mestská časť Bratislava-Petržalka, na dobu určitú do 31.12.2028 v 

rozsahu maximálne 4 hodín denne, v čase podľa osobitnej dohody medzi prenajímateľom a 

nájomcom, do 31.12.2028, za účelom zabezpečenia tréningových procesov mladých 

futbalistov navštevujúcich útvar futbalovej akadémie FC Petržalka.  

Predmetný nájom je prípadom hodným osobitného zreteľa s poukazom na čl. 6, bod 17 Zásad 

hospodárenia a nakladania s majetkom mestskej časti Bratislava-Petržalka a s majetkom 

zvereným jej do správy hlavným mestom SR Bratislavou, podľa ktorého sa za prípad hodný 

osobitného zreteľa považuje aj iný nájom, ako je uvedený v bode 15 tohto článku zásad, o 

ktorom takto rozhodne miestne zastupiteľstvo potrebnou väčšinou a bude jasne zdôvodnený 

jeho význam pre mestskú časť jej obyvateľov alebo iný všeobecne rešpektovaný verejný 

záujem, ktorým je v tomto prípade využitie pozemku na podporu organizovanej športovej 

aktivity mládeže. 

Zmluva o nájme bude podpísaná do 90 dní od schválenia uznesenia v miestnom 

zastupiteľstve. V prípade, že nájomná zmluva v tejto lehote nebude nájomcom podpísaná, toto 

uznesenie stratí platnosť.  

HLASOVANIE: 

ZA: 6  

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

NEHLASOVAL: 0  

Uznesenie bolo schválené. 

 

1. Otvorenie a schválenie programu 

Už za prítomnosti predsedu komisie Lošonského sa členovia a členky vrátili k úvodnému 

bodu a hlasovaniu o schválení pôvodného programu. 



1. Otvorenie, schválenie programu / Peter Lošonský 

2. Pasportizácia športových plôch v areáloch ZŠ – informačný materiál / Anna 

Všetečková, referát investičných činností 

3. Návrh na prenájom častí športového areálu ZŠ ......pre 1.slovenský školský 

lukostrelecký klub Petržalka, o.z., ako prípad hodný osobitného zreteľa / Viktor 

Baumann, referát správy miestneho majetku 

4. Návrh na predĺženie nájmov častí pozemkov pre Športové zariadenia Petržalky s.r.o.,  

ako prípad hodný osobitného zreteľa / Viktor Baumann, referát správy miestneho 

majetku 

5. Návrh na prenájom častí športového areálu ZŠ Pankúchova pre FC Petržalka družstvo, 

ako prípad hodný osobitného zreteľa / Viktor Baumann, referát správy miestneho 

majetku 

6. Záverečný účet vrátane Programového rozpočtu za rok 2022 / Zuzana Grečová, 

finančné oddelenie 

7. Návrh na úpravu rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka / Zuzana Grečová, 

finančné oddelenie 

8. Informácia o pláne a stave plánovanej rekonštrukcie športovej haly Prokofievova / 

Miloš Holán, zástupca prednostu 

9. Výstavba Športovej haly Pankúchova – aktuálne informácie / Miloš Holán, zástupca 

prednostu 

10. Voľba podpredsedu/podpredsedníčky komisie športu  

11. Osobnosť Petržalky 2023 – diskusia k zaslaným hodnoteniam 

12. Iné 

HLASOVANIE: 

ZA: 6  

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

NEHLASOVAL: 0  

Pôvodný program bol schválený.  

 

Na základe žiadosti od zástupcu prednostu Matúša Súlovca sa následne hlasovalo o pridaní 

dvojice nových bodov do programu zasadnutia. Hlasovalo sa za nasledovný program: 

1. Otvorenie, schválenie programu / Peter Lošonský 

2. Pasportizácia športových plôch v areáloch ZŠ – informačný materiál / Anna 

Všetečková, referát investičných činností 

3. Návrh na prenájom častí športového areálu ZŠ ......pre 1.slovenský školský 

lukostrelecký klub Petržalka, o.z., ako prípad hodný osobitného zreteľa / Viktor 

Baumann, referát správy miestneho majetku 

4. Návrh na predĺženie nájmov častí pozemkov pre Športové zariadenia Petržalky s.r.o.,  

ako prípad hodný osobitného zreteľa / Viktor Baumann, referát správy miestneho 

majetku 



5. Návrh na prenájom častí športového areálu ZŠ Pankúchova pre FC Petržalka družstvo, 

ako prípad hodný osobitného zreteľa / Viktor Baumann, referát správy miestneho 

majetku 

6. Záverečný účet vrátane Programového rozpočtu za rok 2022 / Zuzana Grečová, 

finančné oddelenie 

7. Návrh na úpravu rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka / Zuzana Grečová, 

finančné oddelenie 

8. Rozšírenie predmetu podnikania Športových zariadení Petržalky, s.r.o. z dôvodu 

rozšírenia rozsahu poskytovaných služieb / Matúš Súlovec, zástupca prednostu 

9. Návrh na schválenie žiadosti o finančný príspevok na energetickú optimalizáciu 

technológie Petržalskej plavárne / Matúš Súlovec, zástupca prednostu 

10. Informácia o pláne a stave plánovanej rekonštrukcie športovej haly Prokofievova / 

Miloš Holán, zástupca prednostu 

11. Výstavba Športovej haly Pankúchova – aktuálne informácie / Miloš Holán, zástupca 

prednostu 

12. Voľba podpredsedu/podpredsedníčky komisie športu  

13. Osobnosť Petržalky 2023 – diskusia k zaslaným hodnoteniam 

14. Iné 

HLASOVANIE: 

ZA: 6  

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

NEHLASOVAL: 0  

Upravený program bol schválený.  

 

6. Záverečný účet vrátane Programového rozpočtu za rok 2022 / Zuzana Grečová, 

finančné oddelenie 

Ďalší z materiálov predstavila vedúca finančného oddelenia Zuzana Grečová spoločne 

s vedúcou referátu rozpočtu Ľubicou Orságovou. 

V rámci materiálu predstavili jednotlivé číselné hodnoty, ktoré sú aj súčasťou návrhu 

uznesenia. 

UZNESENIE: 

Komisia športu odporúča Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka 

schváliť 

1. Celoročné hospodárenie mestskej časti Bratislava-Petržalka za rok 2022 bez výhrad. 

2. Záverečný účet mestskej časti Bratislava-Petržalka za rok 2022 

- schodok bežného a kapitálového rozpočtu vyčíslený podľa § 10 ods. 3 písm. a) a b) zákona 



č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy vo výške 2 256 892,08 € 

- zostatok finančných operácií znížený o bilanciu zábezpek a vratných platieb vo výške 

8 291 972,49 €. 

3. Prevod zostatku finančných operácií vo výške 8 291 972,49 € znížený o schodok bežného 

a kapitálového rozpočtu vo výške 2 256 892,08 € a nevyčerpané účelovo určené prostriedky 

poskytnuté v roku 2022 v sume 4 121 622,80 € do Rezervného fondu mestskej časti 

Bratislava-Petržalka v čiastke 1 913 457,61 €. 

potvrdiť 

použitie prostriedkov peňažných účelových fondov mestskej časti Bratislava-Petržalka v roku 

2022 podľa ich účelu 

zobrať na vedomie 

odborné stanovisko miestneho kontrolóra k záverečnému účtu mestskej časti Bratislava- 

Petržalka 

 

HLASOVANIE: 

ZA: 6  

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

NEHLASOVAL: 0  

Uznesenie bolo schválené. 

 

7. Návrh na úpravu rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka / Zuzana Grečová, 

finančné oddelenie 

Rovnaká dvojica predstavila aj ďalší z materiálov. Vzhľadom na jeho rozpracovanosť 

a viacero nateraz neistých úprav hlasovala komisia iba o jeho vzatí na vedomie. 

UZNESENIE:  

Komisia športu berie na vedomie materiál Návrh na úpravu rozpočtu mestskej časti 

Bratislava-Petržalka. 

HLASOVANIE: 

ZA: 6  

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

NEHLASOVAL: 0  



Uznesenie bolo schválené. 

 

8. Rozšírenie predmetu podnikania Športových zariadení Petržalky, s.r.o. z dôvodu 

rozšírenia rozsahu poskytovaných služieb / Matúš Súlovec, zástupca prednostu 

Prvý z dvojice novopridaných materiálov následne odprezentoval konateľ Športových 

zariadení Petržalky a zástupca prednostu Matúš Súlovec. 

Uviedol, že podstatou materiálu je rozšírenie predmetu podnikaniu z dôvodu pridania 

masérskych služieb. Ide podľa neho o formalitu, resp. nutnú administratívu.  

Poslanec Lošonský sa informoval, v akom štádiu je príprava miestností. Súlovec uviedol, že 

prvé poschodie je pomerne nešťastné. Nový riaditeľ plavárne prišiel s novým riešením, ako 

vyriešiť horné poschodie, existujú vizualizácie, ako by malo vyzerať, viac informácií bude 

známych po lete 2023. 

UZNESENIE: 

Komisia športu odporúča Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka 

schváliť rozšírenie podnikania Športových zariadení Petržalky o masérske služby.  

HLASOVANIE: 

ZA: 6  

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

NEHLASOVAL: 0  

Uznesenie bolo schválené. 

 

9. Návrh na schválenie žiadosti o finančný príspevok na energetickú optimalizáciu 

technológie Petržalskej plavárne / Matúš Súlovec, zástupca prednostu 

Aj ďalší z materiálov predstavil p. Súlovec, tentokrát spoločne s novým riaditeľom 

Športových zariadení Petržalky, Oskarom Gaálom. Členom a členkám komisie postupne 

predstavili odhad investičných nákladov navrhovaných zmien a ich dopad na ekonomiku 

plavárne, odhad investičných nákladov navrhovaných zmien a ich dopad na ekonomiku 

plavárne, energetickú optimalizáciu technológie, ale tiež súčasné mesačné energetické 

náklady plavárne. 

Po dohode členov a členky komisie sa napokon hlasovalo len o vzatí materiálu na vedomie, 

keďže príslušnými komisiami na odobrenie materiálu sú predovšetkým finančná a investičná. 

UZNESENIE: 

Komisia športu berie na vedomie prezentovaný materiál Návrh na schválenie žiadosti o 

finančný príspevok na energetickú optimalizáciu technológie Petržalskej plavárne. 



HLASOVANIE: 

ZA: 6  

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

NEHLASOVAL: 0  

Uznesenie bolo schválené. 

 

10. Informácia o pláne a stave plánovanej rekonštrukcie športovej haly Prokofievova / 

Miloš Holán, zástupca prednostu 

Zástupca prednostu odprezentoval novinky v súvislosti s rekonštrukciou ŠH na Prokofievovej 

ulici.  

V súvislosti so ŠH Prokofievova prebieha pätica verejných obstarávaní – ide o obstarávania 

týkajúce sa výmeny a rekonštrukcie strechy, rekonštrukcie vzduchotechniky, opravy 

palubovky v malej i veľkej telocvični, výmeny okien a tiež stavebných úprav. 

V čase konania zasadnutia komisie športu boli vysúťažené štyri zákazky, neukončená bola 

zákazka na stavebné úpravy. Po skompletizovaní všetkých obstarávaní budú známe celkové 

vysúťažené náklady. 

Mestská časť vo veci rekonštrukcie ŠH Prokofievova požiadala o dotáciu Fond na podporu 

športu. MČ dostala informáciu, že splnila všetky náležitosti, aby bola posudzovaná v ďalšom 

kole výberu úspešných žiadateľov. 

Termín vyhodnotenia žiadostí je 17.7. MČ požiadala o dotáciu vo výške 450 000 EUR, 

celkové náklady sú odhadované na sumu okolo 800 000 EUR. 

Mestská časť, v prípade úspechu žiadosti o dotáciu, začne s realizáciou prác okamžite po 

obdržaní finančných prostriedkov. Práce musia byť zrealizované do konca roka 2025. 

UZNESENIE:  

Komisia športu berie na vedomie podané informácie.  

HLASOVANIE: 

ZA: 6  

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

NEHLASOVAL: 0  

Uznesenie bolo schválené. 

 

11. Výstavba Športovej haly Pankúchova – aktuálne informácie / Miloš Holán, zástupca 

prednostu 



Mestská časť dostala dotáciu vo výške 1,2 mil. EUR od MIRRI. Podmienkou čerpania dotácie 

je preinvestovať celú sumu do konca roka 2023. Bola vyhlásená verejná obchodná súťaž, kde 

sa neprihlásil nikto. 

Už je vyhlásená nová súťaž, boli zmenené podmienky, s tým, že ukončená by mala byť okolo 

23. júna. Súťaž bola vyhlásená tak, aby MČ súťažila samostatne skelet a následne vyhlási aj 

súťaž na základovú dosku. Je reálne postaviť obe tieto veci do konca roka 2023 a 

preinvestovať tak požadovanú sumu. 

Všetci účastníci konania sa vzdali odvolania a mestská časť tak má konečne právoplatné 

stavebné povolenie na variant B. Vyrúbaných bude tiež 9 stromov, keďže sa otáča ihrisko. 

Výrubové konanie nadobudne právoplatnosť spolu so stavebným. 

UZNESENIE: 

Komisia športu berie na vedomie podané informácie.  

HLASOVANIE: 

ZA: 6  

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

NEHLASOVAL: 0  

Uznesenie bolo schválené. 

 

12. Voľba podpredsedu/podpredsedníčky komisie športu 

Na základe návrhu poslanca Kalinu sa hlasovalo o zvolení poslanca Ivana Halma do tejto 

pozície. 

UZNESENIE: 

Komisia športu volí za podpredsedu komisie Ivana Halma. 

HLASOVANIE: 

ZA: 5  

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 1  

NEHLASOVAL: 0  

Uznesenie bolo schválené. 

 

13. Osobnosť Petržalky 2023 – diskusia k zaslaným hodnoteniam 

Hodnotiaci sa zhodli, že v kategórii šport bolo z čoho vyberať. Informovali sa o finálnom 

poradí a tiež o ďalšom procese hlasovania v kategórii Cena verejnosti. 



14. Iné 

 

Predseda komisie Lošonský spoločne s tajomníkom Pavlíkom následne poďakovali 

účastníkom a účastníčke komisie za ich aktívnu účasť a ukončil rokovanie. Ďalšie zasadnutie 

komisie sa uskutoční 12. septembra 2023.  

Zápisnicu potvrdil:  

 

Peter Lošonský 

predseda komisie športu 

 


